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维图蓝石英壁布
WALLCOVERINGS MADE OF GLASS
石英材质纯天然，安全环保，性能稳定，一直是人们信赖
的原材料。
维图蓝一直致力于石英纤维纺织壁布领域的研发和创新，
现在维图蓝已经成为欧洲地区乃至全球石英纺织壁布领域
的领导者。
维图蓝产品能够提供各个领域墙面解决方案
并具有以下强大的功能特点:

Glass has always been a raw material that people trust in 
– valuable, hygienic and purely natural. We made these ben-
efits our own and specialized in wall and ceiling coverings 
woven from glass yarns since 1921. As of today, we have be-
come Europe’s leading manufacturer of wallcoverings made 
of glass. Our products offer the right solution in all areas of 
application and share the following characteristics:  

本册展示水性丝光/哑光涂料，水性粘结剂，基层涂料
本册涂料辅料体系是维图蓝专门为石英壁布研发和生产的

This brochure shows an assortment of coatings, adhesive 
and primer that are carefully matched to the wallcoverings 
of Vitrulan. 

无毒副作用
Non-hazardous to health and food-safe

高防火等级
Fire-resistant 

抗震防裂
Wall reinforcing and crack bridging 

抗撞击
Impact and perforation resistant 

耐擦洗
Abrasion and scrub resistant 

耐消毒剂
Resistant to disinfectants and cleaning agents 

透气性
Water vapor permeable 

适合过敏人群
Suitable for allergy sufferers 



维图蓝SYSTEXX系列产品兼具美观和功能 适用于非常广泛的空
间应用领域
由石英纤维织造的多功能壁布，兼具创新应用与设计多样性
通过结合不同的纹理和颜色搭配，可以创建多种多样的外观风格

SYSTEXX系列的石英壁布
采用了德国专利的Aqua水贴技术
使得产品施工更有效率，结构更加牢固可靠，品质保证三十年

SYSTEXX系列产品在出厂就已经附加了遇水激活的粘结涂层，
只需清水即可激活粘结涂层，直接上墙粘贴

不仅仅如此，SYSTEXX系列还被赋予了更多的特殊功能
如空气净化型石英壁布，吸音保温壁布等

With their combination of aesthetics and functionality, our 
SYSTEXX products are suitable for an exceptionally wide range 
of applications. The sophisticated wall and ceiling coverings 
made of glass stand for both innovation and design diversity: 
a wide variety of looks can be created by combining different 
textures and finishing options.

SYSTEXX – textile glass coverings for walls and ceilings with 
Aqua Technology for a more efficient application. This means 
the adhesive has already been applied to the back of the fab-
ric and needs only clean water to be activated. But that’s not 
all: the SYSTEXX range offers a multitude of innovative special 
solutions for walls and ceilings.

modern walls offers a wide range of glass fiber wall coverings 
for traditional application using dispersion adhesive. From 
classic timeless textures to Jacquard fabrics with special wo-
ven patterns, there is a wall covering to suit every application. 

Woven from textile glass, glass fabric wall coverings are ex-
tremely hard-wearing and resistant to knocks and abrasion. 
They reinforce walls and prevent new cracks. Manufactured 
from natural raw material (glass), all our wall coverings are 
Oeko-Tex certified and non-hazardous to health.

维图蓝modern walls系列石英壁布在广泛的建筑空间应用上，表
现出了独特的优异性能，不翘边，拼缝完美。
从独特的设计纹理到传统极简的风格，能适用各种装饰需求的石
英纤维基材，具有稳定的物理结构，使得它具有抗冲击和耐磨损，
并且加固墙面，防止墙体裂缝产生。
维图蓝石英壁布由100%天然石英石原材料制成，均通过权威的
Oeko-tex100信心纺织品认证。
 绝对环保，对健康无害
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水性哑光涂料
SEIDENMATTE FARBE  I  WATER-BASED MATT FINISH COAT

面层涂料   I   CO AT I N G S

具有很好的颜色遮盖力特性，适用于室内外使用
特别适用于石英壁布，不含重金属，塑化剂，甲醛类及VOC挥发趋零 。耐湿擦洗等级：一级

Water based satin latex finish coat with very good hiding power in premium quality for interior and exterior use, especially 
for glass fibre wall coatings, free of solvents and emissions, wet scrub resistance – class 1

产品性能: 
高品质涂层，具有非常好的遮盖率，室内外均适用 具有非常好的
产品表现，色泽均匀
结构稳固和长期的UV稳定性
无溶剂，无重金属含量，VOC挥发趋零
非常适合涂刷在石英壁布的表面，彰显风格

根据德国工业标准13300:
I	耐擦洗等级：一级
I	遮盖率标准：一级(≥99.5)
    用量标准：6㎡/L
I	光泽度:中等光泽
I	德国制造

PRODUCT PERFORMANCE: 
Transparent base for tinting. Excellent quality coat with very 
good hiding power and a high amount of binder for exterior and 
interior use. With excellent application qualities. Silky-gloss, 
conserving the structure, gloss- and UV stable. Long lasting 
and scrub resistant. Free of solvents and harmful emissions. 
Excellent for painting glass fibre wall coatings. Resistant 
against water-based desinfectants in common dilutions.

DIN EN 13300:
I	Wet scrub resistance: class 1
I	Contrast ratio: hiding power class 1 (≥ 99,5) 
	 at a quantity per application of 6 m²/l
I	Grade of brilliant: medium gloss
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12.5 l



水性丝光涂料
SEIDENGLÄNZENDE FARBE  I  WATER-BASED SATIN FINISH COAT

面层涂料   I   CO AT I N G S

具有很好的颜色遮盖力特性，适用于室内外使用特别适用于石英壁布 不含重金属，塑化剂，甲醛类及VOC挥发趋零
耐湿擦洗等级：一级

Water based satin latex finish coat with very good hiding power in premium quality for interior and exterior use, especially 
for glass fibre wall coatings, wet scrub resistance - class 1

产品性能:
高品质涂层，具有非常好的遮盖率，室内外均适用
具有非常好的产品表现，色泽均匀 结构稳固和长期的UV稳定性
无溶剂，无重金属含量，VOC挥发趋零，耐消毒剂 非常适合涂刷
在石英壁布的表面，彰显风格

根据德国工业标准13300:
I	耐擦洗等级：一级
I	遮盖率标准：一级(≥99.5)
	 用量标准：6㎡/L
I	光泽度:中等光泽
I	蓝天使认证，PILF手术室专用涂料认证
I	德国制造

PRODUCT PERFORMANCE: 
Excellent quality coat with very good hiding power and a high 
amount of binder for exterior and interior use. With excellent 
application qualities. Silky-gloss, conserving the structure, 
gloss- and UV stable. Long lasting and scrub resistant. Excel-
lent for painting glass fibre wall coatings. Resistant against dis-
infectants in.

DIN EN 13300:
I	Wet scrub resistance: class 1
I	Contrast ratio: hiding power class 1 (≥ 99,5)  
	 at a quantity of 6 m²/l
I	Grade of brilliant: medium gloss
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12.5 l



水性丝光涂料/基料
SEIDENGLÄNZENDE FARBE – ZUM ABTÖNEN  I  WATER-BASED SATIN 
FINISH COAT – FOR TINTING

面层涂料   I   CO AT I N G S

具有很好的颜色遮盖力特性，适用于室内外使用
特别适用于石英壁布，不含重金属，塑化剂，甲醛类及VOC挥发趋零
耐湿擦洗等级：一级

Water based satin latex finish coat with very good hiding power in premium quality for interior and exterior use, especially 
for glass fibre wall coatings, free of solvents and emissions, wet scrub resistance - class 1

产品性能: 
高品质涂层，具有非常好的遮盖率，室内外均适用
具有非常好的产品表现，色泽均匀 凸显肌理和长期的UV稳定性
无溶剂，无重金属含量，VOC挥发趋零，耐消毒剂
非常适合涂刷在石英壁布的表面，彰显风格

根据德国工业标准13300:
I	耐擦洗等级：一级
I	遮盖率标准：一级(≥99.5)
	 用量标准：6㎡/L
I	光泽度:中等光泽
I	德国制造

PRODUCT PERFORMANCE: 
Transparent base for tinting. Excellent quality coat with very 
good hiding power and a high amount of binder for exterior and 
interior use. With excellent application qualities. Silky-gloss, 
conserving the structure, gloss- and UV stable. Long lasting 
and scrub resistant. Free of solvents and harmful emissions. 
Excellent for painting glass fibre wall coatings. Resistant 
against water-based desinfectants in common dilutions.

DIN EN 13300:
I	Wet scrub resistance: class 1
I	Contrast ratio: hiding power class 1 (≥ 99,5)  
	 at a quantity per application of 6 m²/l
I	Grade of brilliant: medium gloss

MADE IN 
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11.9 l



水性粘结涂料
KLEBER (WASSERBASIS)  I  WATER-BASED ADHESIVE

粘结涂料   I   A D H E S I V E

石英壁布专用粘结涂料，不含溶剂，重金属，甲醛类及VOC挥发趋零

Special transparent adhesive for glass fibre wall coatings, free of solvents and emissions

产品性能: 
非常适用于石英壁布的粘贴
适用于室内，施工容易
对健康无害，无溶剂及重金属，甲醛类及VOC挥发趋零

德国制造

PRODUCT PERFORMANCE: 
Special adhesive for glass fabrics natural white and pre-coat-
ed with excellent adhesion and easy application qualities. Free 
of solvents and emissions for interior use.

MADE IN 
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16 kg



基层涂料
GEL-GRUNDIERUNG  I  GEL PRIMARY COAT

基 层 涂 料 I   I   P R I M A R Y  CO AT

产品性能: 
针对石英壁布墙面基层的特殊底涂，具有新的凝胶结构。适用于
滚涂和无气喷涂设备。完全固化基板，降低基板的吸收率。
即使底涂使用过多，由于纳米级硅氧烷键的加入，也可以轻松实现
均匀分布。
非常好的附着力，甚至在光滑的表面也毫无问题。防止墙面基层反
碱，室内外均可使用 。

德国制造，蓝天使认证

PRODUCT PERFORMANCE: 
Special primary coat with new gel structure. Ideal for applica-
tion by roller and airless spray equipment. Perfectly solidifies 
the substrate and reduces absorbency of substrates. No bar-
rier build-up when applying too much material because of in-
tegrated nanoscale siloxane bonds. Extremely good adhesion 
on many substrates, even on smooth surfaces. Unsaponifiable. 
For exterior and interior use. MADE IN 

GERMANY

10 l

I	固化墙面基层结构，防止墙面碱化
I	适用无气喷涂和滚涂
I	100%丙烯酸纳米集成级-硅氧烷组粘结剂
I	室内外均适用
I	不含溶剂，重金属，甲醛类及VOC挥发趋零

I	Special primer with solidifying properties
I	 Ideal for application by roller and airless  
	 spray equipment
I	100 % pure acrylic with integrated nanoscale  
	 siloxane bonds
I	For interior and exterior use
I	Free of solvents and emissions



Vitrulan Textile Glass GmbH I Bernecker Str. 8 I 95509 Marktschorgast I Germany
T +49 (0) 9227 77 0 I F +49 (0) 9227 77 700 I www.vitrulan.com 
A company of the Vitrulan Group
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Tel: 400-009-1896 | info@vitrulan.cc

湖南兆瑞环保新材料有限公司
长沙市雨花路88号大鸿杰座22楼


